

La poliomyélite aiguë en Bohême*

Les données pour les mois de juillet et août montrent une forte augmentation de la fréquence de la maladie, dont les principaux foyers se trouvent dans les districts de Chrudim et Pardubice, à 100 kilomètres à l'est de Prague. Des 65 cas relevés en juillet, 48 se sont produits dans ces deux districts. Pas moins de 408 cas (15 décès) ont été relevés en août, dont 236 (58%) dans huit districts de l'est (Chrudim 39, Pardubice 58).

Aucune poussée épidémique n'avait été signalée en Bohême au cours des années récentes, bien que le nombre de cas sporadiques ait augmenté, atteignant une centaine par an depuis 1932 (260 cas cette année-là).

† *Annual Report S. Afr. Institute Med. Research, Johannesburg, 1938, pp. 17-19.*

* Cf. page 494.

Acute Poliomyelitis in Bohemia*

The data for the months of July and August indicate a sharp rise in the incidence of the disease. The districts most affected are Chrudim and Pardubice, about 60 miles east of Prague. Of the 65 cases reported in July, 48 occurred in these two districts. No fewer than 408 cases (15 deaths) were reported in August, including 236 (58%) in eight eastern districts (Chrudim 39, Pardubice 58).

No epidemic outbreaks had been reported in Bohemia during recent years, although the number of sporadic cases has been on the increase, reaching about one hundred a year since 1932 (260 cases in that particular year).